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Poročilo predsednika SS  o delu v obdobju od  18. oktobra do  30. novembra  2010 
 
 

1. Udeležba na sestanku  Aktiva svetov staršev  v MOL, 21. 10. 2010 
   - Predsednica aktiva ga. Ana Jakšič je podala kratko poročilo o delu Aktiva v času od 
zadnjega sestanka junija 2010, ki bo v doglednem času na voljo na novem spletnem naslovu 
Aktiva SS MOL. Prenovljena  spletna stran Aktiva se nahaja  na novem naslovu aktiva    
http://www.aktivsvetovstarsev-lj.si  
       - G. Boris Majaron (podpredsednik Aktiva)  je povzel vsebino  sestanka »Delovne 
skupine za  organizirano uresničevanje interesa staršev na področju izobraževanja v vrtcih in 
OŠ«…na Ministrstvu za  šolstvo  3.06. 2010.  Zabeležka s tega sestanka je na  naslovu    
http://www.aktivsvetovstarsev-lj.si/aktualno/2010-10-13/MSS-DS-starsi-6-10-
zapis_Nadja.pdf  
 
Poudarek: Starši zahtevajo od ministrstva, da jih vnaprej seznani z načrtovanimi  
spremembami  na šolskem področju, informiranje tik pred zdajci  ali post festum je 
nesmiselno.   
 

- Na ministrstvu za šolstvo poteka priprava »Bele knjige o razvoju šolstva«. V javno 
razpravo naj bi šla marca 2011. 

 Aktivu SS MOL sem predlagal, da v bodoči  šolski zakonodaji Aktiv SS MOL predlaga 
preciznejšo opredelitev vloge Sveta staršev v šolskem sistemu. Vloga SS se mora povečati.  
Sedanje stanje, ko je SS bolj ali manj le posvetovalni organ brez odločevalskih pristojnosti je 
treba preseči.  
Kot komentar moji pobude je g. Majaron povedal naslednje:  v ZOFVI zapisana obveza šole 
»da nudi vso tehnično pomoč in podporo za delovanje SS« je  zasluga prav Aktiva SS MOL,  
ki je takšno določbo prispeval za novelo ZOFVI 2008.  
Možnosti za vplivanje torej obstojajo.  
 

 
2. Pogovor predstavnikov svetov staršev z ministrom Lukšičem ter sodelavci (Boris 
Černilec ) 16. novembra 2010  ob 17 uri v Ljubljani. 

 
Tako kot na spomladanskem tovrstnem srečanju, se je tudi tokrat  zbralo 200-300 staršev iz 
svetov staršev iz vse Slovenije. Iz OŠ VIČ sva se srečanja udeležila  Branko Pavlin in  Matej  
Škerl, ki je vsebino srečanja povzel takole:  
 
» Glavne teme so bile, zimske počitnice, prehrana, učbeniki in delovni zvezki, obravnavane z 
vseh možnih vidikov, a v glavnem nič novega. Na začetku je minister navrgel možnost, da bi 
v prvi triadi nekako združili pouk in podaljšano bivanje in vse skupaj kot obvezno podaljšali 
do 14h. Razlog za razmišljanje v tej smeri je dejstvo, da 90% otrok že sedaj ostaja v šoli tudi 
popoldne. Starši nekako niso bili najbolj naklonjeni tej ideji.  
Zimske počitnice bodo letos enotne, za drugo leto, pa je predvsem zaradi pritiska turizma in 
tudi staršev, vse odprto. Do mikrofona mi ni uspelo priti, tako da okrog naših vprašanj 
(predvsem pravnega suporta s strani MŠŠ) ni bilo govora. 
Srečanje se je končalo ob 20h, čeprav so nekateri hoteli še kar naprej razpravljati. Kakšnih 
velikih posledic tega sestanka ni pričakovati, saj je vse skupaj, kot je že Petra rekla, bolj 
»debatni krožek«. 
 



Minister in sodelavci so med srečanjem večkrat rekli približno takole: Če imate starši kakšne 
predloge – prosimo PIŠITE na naše ministrstvo, predvsem se obračajte na državnega 
sekretarja Borisa Črnivca. To povabilo  velja uporabiti ! 
 
Staršem iz SS OŠ Vič predlagam naslednje: na prvih roditeljskih sestankih  vse starše  
povprašamo, ali se strinjajo  z enotnimi enotedenskimi počitnicami, kakršne bodo februarja 
2011, ali pa  imajo raje dosedanji sistem ločenih – zamaknjenih  enotedenskih počitnic. O tem 
bomo zatem glasovali na svetu staršev in našo skupno odločitev sporočili na MŠŠ.  
 
- Po telefonu sem prejel ustno pritožbo starša na račun dela ravnateljice in šolske svetovalne 
službe pri obravnavi enega učenca.  Pritožnika sem zaprosil za pisno prijavo, ki pa je še nisem 
prejel.  
 
 


